
Palam�s avala les retribucions dels edils de la Mancomunitat

El ple descar ta la proposta de la CUP que els pol�tics que en formin par t no

en cobrin

Joan Bohigas, regidor de la CUP.

PALAMîS | CARLES TORRAMAD�

El ple de l'Ajuntament de Palam�s va rebutjar aquest dimar ts la

moci� que havia presentat el grup municipal de la CUP perqu� els

regidors que formen par t de la Mancomunitat de Municipis de

Palam�s, Calonge i Vall-llobrega no cobrin cap remuneraci� i

perqu� el secretari i interventor cobrin �nicament Çuna

remuneraci� mensual simb�licaÈ i no els 1.330 euros bruts al mes

que perceben des de l'1 de gener de 2010. La proposta de la CUP

va comptar �nicament amb el supor t del regidor de Junts x Palam�s

i Sant Joan, Dani Reixach. ERC, PSC, CiU i el PP?hi van votar en

contra. D'aquests, nom�s el Par tit Popular no t� representant a la

Mancomunitat, si b� les quatre formacions defensen que els 11

membres de l'assemblea general han de cobrar per la feina que

desenvolupen en aquest �rgan i que, de moment, ha consistit en

executar el projecte de la piscina mancomunada.

El regidor de la CUP, Joan Bohigas, ja va avan�ar el passat

setembre la moci� i va denunciar el que la seva formaci� considera

que s�n ÇsobresousÈ, tant per als 11 regidors que s�n designats

per a formar-ne par t com per al secretari i l'interventor, que s�n, respectivament, els de Palam�s i de Calonge.

Per requerir que els pol�tics de la Mancomunitat es treguin la retribuci� per assist�ncia, la CUP va recordar que

les cinc �ltimes assemblees generals del darrer mandat van durar una mitjana de 12 minuts, per les quals els

assistents van percebre 503,88 euros. Aquest mandat, l'assist�ncia a aquest �rgan s'ha rebaixat un 5% (478,69

euros), com la de la Comissi� de Comptes (368,22 euros). I va afegir que els 11 membres ja s�n c�rrecs electes,

de manera que no haurien de cobrar m�s diners per una tasca que Bohigas ent�n que s'inclou dins de les seves

atribucions com a regidors. Quant al secretari i l'interventor, la CUP sost� el mateix punt de vista i hi afegeix que

Çel volum de feina que gestiona la mancomunitat �s molt i molt minsaÈ.

Retribucions per la feina

En tot cas, no compar teix la mateixa opini� el batlle, Llu�s Puig (ERC), i que aquest mandat �s membre de la

Mancomunitat. Puig va sostenir que les retribucions per assist�ncia no s�n pr�piament per la pres�ncia a

l'assemblea general o a la comissi� de comptes, sin� per la feina que se suposa que fan els 11 pol�tics. I

considera que Ç�s una q�esti� personal de cadasc�È si algun membre vol renunciar a la retribuci�. Puig va

retreure a la CUP q�estionar el sou del secretari i de l'interventor, va manifestar que volen potenciar la

Mancomunitat com a eina per mancomunar serveis i que, arran de la moci� de la formaci� d'esquerres,

plantejar� a la Mancomunitat que les seves sessions siguin ober tes als regidors dels tres ajuntaments -en

aquest sentit, la moci� de la CUP precisava que Çencara ning� f ins avui ho ha explicat a la poblaci�È-.

Per CiU, Jordi Pall� (que tamb� forma par t de l'assemblea de la Mancomunitat) es va expressar en la l�nia de



l'alcalde que la Mancomunitat Ç�s una eina �tilÈ, si b� va precisar que un cop feta la piscina, se li ha de donar

Çm�s contingutÈ perqu� si no s'hauria d'eliminar. Aquests nous continguts que treballaran ser� el transpor t

interurb� entre els tres municipis i la promoci� tur�stica comuna. Quant a la publicitat de la feina de la

Mancomunitat, Pall� va manifestar que Çno estaria de m�sÈ que se'n dongu�s compte.

La CUP?controlar�

El PSC?no va debatre el contingut de la moci� perqu� no est� d'acord amb el fet que la CUP presenti les

mocions sense buscar consensuar-les. En tot cas, Teresa Ferr�s va manifestar a aquest diari que la

Mancomunitat �s un �rgan indenpendent de l'Ajuntament i que la decisi� que plantejava la CUP no s'ha de

prendre en el ple municipal. Ferr�s, que el passat mandat fou presidenta de la Mancomunitat, va exposar el

setembre que la feina dels regidors no �s nom�s a les assemblees.

Malgrat que no va prosperar la moci�, Joan Bohigas va manifestar que vigilar� el funcionament de la

Mancomunitat: ÇHi estarem a sobreÈ.
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